
 
 

 
 
 
Verslag van de vergadering van de Participatieraad Woerden d.d. 17 april 2025 in 
het gemeentehuis te Woerden 
 
Aanwezig:  Ed van Hell voorzitter, Rina Mulder penningmeester,  Jolanda van der Spiegel, , 

Martha Kastelein, Annemiek Visser, Yvonne den Ouden , Ellis Elting, Simone van der 
Sluijs, Mirjam Vergeer (notulen)  

Afwezig m.k: Adriaan Wirtz  
Gasten: Mariette Pennarts en Jacques Rozendaal (wethouders), Suzanne van de Gein, Angela 

Meijers en Amanda Nederend via Teams (beleidsadviseurs gemeente Woerden) 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom en de agenda wordt vastgesteld. 
 
2. In gesprek met Mariette Pennarts en Jacques Rozendaal 
Er wordt een voorstelrondje gedaan. De voorzitter bedankt voor het feit dat wij zo goed betrokken  
worden. De Participatieraad heeft hulp gehad van de Koepel Adviesraden om zich goed te kunnen  
voorbereiden op advisering Ravijnjaar 2026.  
Wethouder Rozendaal verteld dat de VNG overleg met het Rijk heeft gehad en dat dit positief was. De  
korting in 2026 wordt minder en voor betaalbaarheid van jeugdhulp is structureel en substantieel  
compensatie toegezegd. Hierdoor hoeft de gemeente waarschijnlijk niet op de sociale basis te gaan  
bezuinigen. 
Binnen het sociaal domein is jeugd de grootste kostenpost. Kostenstijging komt vooral door  
prijsindexering en dat is een factor waar de gemeente geen invloed op heeft. Wel kan de gemeente  
proberen minder jeugdigen in de betaalde jeugdhulp te krijgen. 
Betreffende de Participatiewet speelt dat er veel nieuwkomers in de bijstand komen. 
Wethouder Pennarts vindt normaliseren belangrijk. De sociale basis is al breed voor volwassenen,  
maar nog niet voor jeugdigen. NIO wil meedenken over meer aanbod m.b.t. jeugdzorg. De gemeente  
laat zich informeren over goede voorbeelden in het land. 
De gemeente weet dat 39% van de totale begroting voor het sociaal domein weinig is vergeleken met  
veel andere gemeenten. De wethouders geven aan dat andere gemeenten bijvoorbeeld meer  
instellingen hebben, minder vrijwilligers of minder sociale cohesie. Er wordt gevraagd naar de 
toegang. Toegang is een wettelijke taak. Wel is met de huisartsen afgesproken dat zij niet meer  
verwijzen, maar dat dit altijd via Woerden Wijzer gebeurd.  
Betreffende de bibliotheken wordt gezegd dat eerst Woerden en daarna Zegveld en Kamerik aan de  
beurt komen voor modernisering. 
Met betrekking tot het ravijnjaar zijn de afwegingskaders voor de gemeente: normaliseren, sociale  
basis zoveel mogelijk in tact houden, de wettelijke taken optimaliseren. Wat betreft het totale plaatje  
– inclusief fysiek domein – wordt gekeken naar wat het meeste pijn doet. 
Europese subsidies worden niet door de gemeente zelf aangevraagd, mogelijk wel indirect via andere  
organisaties. Ondernemers worden wel betrokken, bijvoorbeeld via Social Return on Investment of  
de Groene Hart Pas.  



De voorzitter geeft aan dat de participatieraad heeft besloten wel met een advies te komen. In eerste  
instantie alleen op de uitgangspunten en in tweede instantie meer op concrete maatregelen.  
Wethouder Rozendaal vertelt nog dat er een Onderwijsagenda wordt opgesteld. De gemeente en het  
hele onderwijsveld gaan samenwerken op de volgende thema’s: sociale media, vechtscheidingen,  
normaliseren, prestatiedruk. 
 
3 In gesprek met Angela Meijers en Amanda Nederend over ontmoetingsplaatsen 
Angela is beleidsadviseur sociale basis en Amanda beleidsadviseur maatschappelijke accommodaties. 
Amanda sluit aan via Teams en er wordt eerst een voorstelrondje gedaan. 
De ontwikkelingen worden geschetst aan de hand van een presentatie (zie bijlage).  
Er is overleg met Cazas die in veel wijken huiskamers heeft (die niet goed bezocht worden). Ook  
wordt een initiatief ondersteund in De Badkuip in Woerden. 
Er wordt gevraagd of 6 ontmoetingsplaatsen het einddoel is. Voorlopig is dat zo, maar of er meer  
komen hangt ook af van het budget. Er wordt verder gevraagd waar De Zegge in Zegveld is (in de  
Milandhof) en of er betrokkenheid is bij de pilot van Woerden Wijzer in Harmelen. Dat is zo. Er is  
vooral meegedacht over de locatie. Als de pilot een succes is kan dit concept van meerwaarde zijn  
voor de ontmoetingsplaatsen. Op dit moment is de privacy het grootste probleem binnen de pilot. Er  
wordt gevraagd of 3 buurtverbinders niet erg weinig is voor de hele gemeente. Dat wordt beaamd,  
maar uitbreiding is pas mogelijk als je kan bewijzen wat buurtverbinders bereiken / welke duurdere  
zorg je hebt voorkomen. 
 
4 Mededelingen  
De mijlpalenplanning van de gemeente is door het DB omgebouwd tot een kleinere planning voor de  
Participatieraad. Elk kernteam wordt gevraagd ernaar te kijken en dingen die missen voor 7 mei door  
te geven (b.v. als een Kernteam denkt aan een ongevraagd advies).  
De planning bestaat uit  

- onderwerpen uit mijlpalenplanning (kolom 1) 
- Betreffende beleidsadviseurs waarmee contact kan worden opgenomen (kolom 2) 
- Te agenderen vergaderpunten (kolom 3). Deze punten worden voorbereid door de 

kernteams. Een agendapunt moet worden aangedragen voordat het DB vergaderd. De 
planning van de DB-vergadering wordt bijgevoegd 

 
5 Terugblik themabijeenkomst met Koepel over Ravijnjaar 2026 
De bijeenkomst is positief ervaren. De informatie werd goed gebracht en was ook voor de langere 
termijn bruikbaar. We zijn er goed door geholpen en konden ook aan de wethouders laten zien dat 
we er echt wat van weten. Goed om zoiets jaarlijks te herhalen. 
 
6 Lopende adviesaanvragen  
De makers van het concept advies Verordening Leerlingenvervoer krijgen complimenten over dit 
advies. Het wordt vastgesteld. 
Het concept advies Ravijnjaar zal nog worden aangepast. 39% begrotingsaandeel sociaal domein 
wordt ingevoegd.  
 
7 Ingekomen stukken en uitnodigingen a.d.h.v. actueel overzicht  
N.a.v: Misschien gaat een van de leden naar de jaarlijkse lezing van de Koepel. 
 
8 Voortgang vanuit Kernteams 
Zorg 
De workshop Inzicht in de WMO is gevolgd. De 3 belangrijkste conclusies zijn: Onafhankelijke  
Clientondersteuning is verplicht voor elke gemeente, maar het bestaan ervan is vaak onbekend  
bij inwoners. Meldingen moet binnen 6 weken in behandeling worden genomen. Per 2027 komen er  
wijzigingen in de eigen bijdrage van inwoners. Medio 2026 zal de gemeente hiermee aan de slag  



moeten en advies vragen (dit punt komt als reminder op de actielijst). Er zijn verschillende  
bijenkomsten bezocht en gepland. 
 
Jeugd 
Het kernteam heeft het advies Verordening Leerlingenvervoer opgesteld en verwacht later in het jaar  
adviesaanvragen Verordening Jeugdhulp en Regiovisie jeugdhulp.  
 
Werk en Inkomen 
Goede bijeenkomst gehad met de ambtenaren werk en inkomen. Er zijn verschillende onderwerpen  
besproken en vervolgafspraken gemaakt. 
De Groene Hart Pas doet het erg goed. De noodopvang voor Oekraïners wordt over een jaar  
overgenomen door het COA. 
 
9 Verslag vergadering maart 2025 
Dit wordt vastgesteld. 
 
10 Actielijst Participatieraad stand van zaken maand januari 2025  
N.a.v. punt 4 laat een van de leden weten secretaris a.i. te zijn van het wijkplatform Schilderskwartier. 
N.a.v. punt 5 wordt gezegd dat de adviesraad van Montfoort zoekt naar een datum voor overleg en 
dat het geplande overleg met De Ronde Venen is afgezegd. Er is een mail verzonden naar adviesraden 
in de omgeving met de vraag of zij interesse hebben in uitwisseling aangaande het Ravijnjaar. 
Punt 9 kan eraf. 
 
11 Rondvraag en sluiting 
Het concept jaarverslag is in de maak en komt in mei op de agenda. De mailinglijst met personen en 
organisaties waar het jaarverslag naar toe gaat wordt rondgestuurd. Iedereen wordt gevraagd te 
kijken of de lijst nog actueel is en of er aanvullingen zijn. 
Iedereen wordt gevraagd in de app aan te geven of de vergoeding is ontvangen. 
Er is niets van Ferm Werk gehoord en daarom is de betreffende vergadering niet door leden van de 
participatieraad bezocht. 
Er wordt melding gedaan van een mooi boek over burgerinitiatieven en van een Paasbrunch die 
wordt georganiseerd voor 40 eenzame mensen in Zegveld. 
Tegen 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 


